
Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. augusztus 18-án tartott 
rendkívüli képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Fonai Jenı-alpolgármester 
                      Bızsöny András 
                      Gobányi Sándor 
                      Szijártó Józsefné 
                      Tombor János –képviselık 
                      Horváth Ernı- CKÖ elnöke 
                      Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
Hiányzik: Bankics Krisztián, Wittmann Dezsı-képviselık. 
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a testületi tagokat, megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel a 8 fı képviselıbıl 6 fı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Javasolja a napirendre venni 
szociális ügyek tárgyalását zárt ülésen, ez lemaradt a meghívóból. A testület a 
javaslatot elfogadja, az alábbi napirendeket tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Választási bizottsági tagok megválasztása 

                Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  
 

2. Egyéb tájékoztatások 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

3. Szociális ügyek- zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
Napirendek tárgyalása:  

 
 

1. Választási bizottsági tagok megválasztása 
                Elıadó: Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester kéri a körjegyzıt, hogy ismertesse a napirendi pontot.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı  elmondja, hogy a 4 éve megválasztott választási 

bizottsági tagok megbízatása a következı általános önkormányzati választásra 
megválasztott választási bizottság alakuló üléséig tart. A választási bizottsági tagokat 
legkésıbb 2010. augusztus 22-ig  kell megválasztani a képviselı-testület, a 
személyükre a Helyi Választási Iroda vezetıje – körjegyzı – tesz javaslatot,  az alábbi 
személyek megválasztására  tesz javaslatot, akikkel elızetesen már egyeztetett, hogy 
vállalják-e a megbízást és hogy velük szemben nem áll fenn összeférhetetlenség a 
választási törvényben foglaltak szerint. A bizottság 5 tagból áll, de póttagot is jó 
választani, hogy bármikor, bármelyik bizottsági tag helyett be tudjon lépni. Tagoknak 
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javasolja: Fodor György,  Gabos Attiláné,  Kurucz Zoltán, Tölgyesiné Benkı 
Magdolna,  Visnyei László batéi állampolgárokat, póttagnak Juni Károlynét. 

 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
88/2010./VIII.18/ sz. Baté önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a HVI vezetıje – körjegyzı -  javaslata alapján  a 
választási eljárásról szóló 1997. évi C. tv. 23. §. (2) bekezdése alapján Baté községben a 
Helyi Választási Bizottságba az alábbi tagokat választja: 
 
Fodor György 
Gabos Attiláné 
Kurucz Zoltán 
Tölgyesiné Benkı Magdolna 
Visnyei László 
póttag: Juni Károlyné 
   
Határidı. Azonnal 
Felelıs. Körjegyzı 
  

 
2. Egyéb tájékoztatások 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester az elızı ülés óta történtekrıl röviden az alábbi 

tájékoztatások adja:  
- A Hivatal, Önkormányzat Épületének akadálymentesítésére a kifizetési kérelem 

benyújtásra került, az állami támogatás lehívásához. 
- A temetıi kereszt elkészült. 
- A Kultúrház további önerıbıl készült felújítása folyamatban van 
- A ravatalozó belsı festése elkészült, polikarbonát borítás is folyamatban van.  
- Tájékoztat mindenkit, hogy jövı héttıl várhatóan vágányzár lesz a vasúti átjárónál, 

félpályás lezárt lesz. Tárgyalt a felújítást végzıkkel, akik az felajánlották, hogy az ott 
felszabaduló anyagot az önkormányzatnak átadják, ebbıl a Kinizsi és Hársfa utcát 
összekötı részbe beépítésre kerülhetne. A Somogyvíz Kft-vel is beszélt, hogy 
csıvezetékkel kapcsolatban, nem kell nekik engedély a Vasúttól ezt a választ kapta.  

 
- Fonai Jenı: A vasútnál felszabaduló kı az orvosi rendelı utáni hídra is jó lenne.  

 
- Gobányi Sándor: A vasútnál felszabadult követ, talán a kispálya alapozása is jó lenne 

a sportpályánál, fel kellene mérni, hogy pontosan mennyi az a mennyiség.  A temetı 
tervvel kapcsolatban elkészítette a gondolatait, amely talán lakossági tájékoztatásra is 
alkalmas, ha igen akkor azt közre lehetne adni. Az ünnepek megünneplésével 
kapcsolatban a Helyi Közmővelıdési Egyesület ötletét tolmácsolja, mely szerint 
karácsonyra a batéi háromszögben lehetne készíteni egy betlehemet, egy pergolát (fa 
ácsolatot), amely egy színfoltja lehetne Baténak. Ez kb. 8-10 m2 lenne,, 4 oszlop 
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kellene,  a betlehembe pedig a bábukat lehetne csinálni, vagy szervezni.  Ezt elı kell 
idıben készíteni. Az egyesületnek kellene erre biztatás a testülettıl. A temetıre 
visszatérve, ha abban egyetértés van, akkor azt javasolja közszemlére tenni. A terven a 
hamvakat szóró helyszín még nincs rajt. Aki a rajzot készítette, azzal ezt meg kell 
beszélni és mehet közszemlére. Ez a javaslata, kérése.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester A temetıvel kapcsolatban a temetıi tervben leírtakkal 

egyetért, a betlehemmel is. Úgy gondolja, hogy ezt nem kell kérni a testülettıl, ez 
készüljön el. Akár az Egyesületnek lehetne ilyen címen 100 e Ft- póttámogatást 
biztosítani, hogy ezt készítse el.  

 
- Gobányi Sándor: 100 e Ft csak a faanyagra lenne elég.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester Akkor inkább ez a feladat maradjon az önkormányzatnál 

és az egyesülettel együtt kerüljön  megvalósításra. Javasolja, hogy bízzák meg a 
polgármestert, hogy készítesse el ezt a pergolát, amely egy üde színfoltja lenne 
Baténak.  

 
- Fonai Jenı: Társadalmi munkában készülhetne, teteje nem lenne.  

 
- Gobányi Sándor: ez egy kerti elem, amely elfogadott, ezt örökzölddel lehetne 

megfuttatni, borostyánnal, csutaszárral borítani.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester A kb. 100 e Ft-nyi költséget, máshonnét elvéve kilehet 
gazdálkodni. Beszélni fog  az áccsal, hogy  készítse el a keretet. Elmondja továbbá, 
hogy kért ajánlatot a térfigyelı kamarákra is. A védınıi rendelıben van elıfizetés 
Kapos-net-re,  Hivatalnál és a Teleháznál is van ingyenes internet elérhetıség, ide 
lehetne helyezni a kamerákat.  

 
- Horváth Ernı-CKÖ elnöke Sajnos elıfordul, hogy egyes eldugott helyeket 

illemhelynek használnak az emberek a községben, ezért is jó lenne egy ilyen 
kamararendszer.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy az Erıs Ember csapat a hétvégén 2. helyet 

érte el, és egy különdíjat is elhoztak.  
 

- Javasolja, hogy akkor a 100 e Ft felhasználásáról szavazzanak és bízzák meg a 
polgármestert, hogy intézkedjen a  pergola elkészítésérıl karácsonyra. 

 
- Gobányi Sándor- akkor ezt úgy értendı, hogy az Egyesült javaslatára? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester igen az Egyesület javaslatára készül el a pergola.   

 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
89/2010./VIII.18./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
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Baté Önkormányzat Képviselı-testülete megbízza a polgármestert, hogy a Batéi  
Közmővelıdési és Hagyományırzı Egyesület javaslatára a Szent Kristóf szobor mögötti 
közterületen egy fából készült pergolát készíttessen.   
Ezen munkálatokra  100 e Ft-ot jóváhagy a képviselı-testület. 
Határidı. Folyamatos, 2010.12.20-ig 
Felelıs: polgármester 
 
- Bızsöny András: Elmondja, hogy szeptember 11-én lenne a Szüreti felvonulás, és úgy 

gondolták, hogy az Ifjúsági Egyesületnek megszavazott 100 e Ft-os támogatást erre 
használnák fel, a faluban több ponton lenne  egy vendéglátóhely, ahol a felvonulókat 
megvendégelnék. A felvonulás Mosdós és Kaposkeresztúr községgel közösen lenne, 
Mosdós lenne a fıszervezı, a bál is ott lenne.  

 
- Gobányi Sándor: Mi lenne, hogy ennek a rendezvénynek a neve „szüreti 

szomszédolás” lenne, ez talán még jobban összehozná a népeket, falvakat egymáshoz.  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a 
munkáját.  

 
K.m.f. 

 
Zsalakó Ernı                                                                   Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                    körjegyzı 
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